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АННОТАЦИЯ

1. Структура и объем дипломной работы 
Дипломная работа состоит из задания на дипломную работу, оглавления, реферата дипломной работы, введения, трех глав, заключения, 1 приложения, списка использованной литературы. Общий объем работы составляет 67 страниц. Список использованной литературы занимает 7 страниц и включает 69 позиций.
2. Перечень ключевых слов 
ВНЕШНЯЯ КУЛЬТУРНАЯ ПОЛИТИКА ФРГ, ПУБЛИЧНАЯ ДИПЛОМАТИЯ ФРГ, ИМИДЖ ГОСУДАРСТВА, ЦИФРОВАЯ ДИПЛОМАТИЯ, БЕЛОРУССКО-ГЕРМАНСКИЕ ОТНОШЕНИЯ.
3. Содержание работы 
Объект исследования – внешняя политика ФРГ 
Предмет исследования – особенности публичной дипломатии ФРГ.
Цель исследования – анализ особенностей публичной дипломатии ФРГ.
Методы исследования. В работе использованы общенаучные методы (обобщение, анализ, синтез, сравнение) и специально-исторические методы (историко-генетический, историко-сравнительный, историко-типологический, историко-системный, ретроспективный).
[bookmark: _GoBack]Полученные итоги и их новизна. В работе раскрыто понятие «публичная дипломатия» в теории международных отношений, изученапубличная дипломатия ФРГ в системе публичной дипломатии ЕС, выявлена роль публичной дипломатии ФРГ в развитии белорусско-германских отношений, рассмотрено значение публичной дипломатии ФРГ во взаимоотношениях с другими государства ЕС.
Достоверность материалов и результатов дипломной работы. Использованные материалы и результаты дипломной работы являются достоверными. Работа выполнена самостоятельно.
Рекомендации по использованию результатов работы. Результаты работы могут быть использованы для дальнейшего исследования публичной дипломатии ФРГ, в рамках курсов лекций или специальных дисциплин.
ANNOTATION

1. Structure and scope of the diploma work.
The diploma thesis consists of diploma thesis assignment, thesis abstract, introduction, three chapters, conclusion, 1 attachment and list of references. Total scope of thesis is 67 pages. The list of references occupies 7 pages and includes 69 positions.
2. Keywords.
FOREIGN CULTURAL POLICY, PUBLIC DIPLOMACY, IMAGE OF THE STATE, DIGITAL DIPLOMACY, BELARUSIAN-GERMAN RELATIONS.
3. The content of the work.
The object of the research is German foreign policy. 
The subject of the researchis the features of public diplomacy in Germany.
The purpose of the research is to analyze the features of German public diplomacy.
Methods of research.The work uses general scientific methods (generalization, analysis, synthesis, comparison) and special historical methods (historical-genetic, historical-comparative, historical-typological, historical-systemic, retrospective).
The results of the work and their novelty. The paper reveals the concept of "public diplomacy" in the theory of international relations, studies the public diplomacy of the FRG in the system of public diplomacy of the EU, reveals the role of the FRG public diplomacy in the development of Belarusian-German relations, considers the importance of the FRG public diplomacy in relations with other EU states.
Authenticity of the materials and results of the diploma thesis. The materials used in the diploma thesis and it results are authentic. The research has been done independently.
Recommendations on the use of results of the diploma thesis. The results of the thesis can be used for a further research of public diplomacy in Germany, in the preparation of textbooks, within courses of lectures or special disciplines.
